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Analysis of the impact of economic sanctions on the tourist flow in the regions of the Southern
Federal District
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In the unfavorable for business conditions of sanctions from the United States, the European
Union and a number of developed countries, the Russian tourism industry has had good development
opportunities since 2014 due to the almost double depreciation of the national currency to the euro,
which a priori should have contributed to the growth of entry and reduce outbound tourist flow. It is
carried out a statistical analysis of how the existing opportunities in the tourism industry of the
Southern Federal District are realized in terms of the dynamics of the number of Russian and foreign
tourists.

Keywords:  tourism in the Southern Federal  District,  the number of  tourists  accommodated in
hotels, the volume of paid tourist services

References

Постановление Правительство Российской Федерации «О федеральной целевой программе1.
«Развитие внутреннего и въездного туризма в Российской Федерации (2011-2018 годы)» от 2
августа 2011 года № 644 (с изменениями на 7 февраля 2018 года). Режим доступа: h
Гуриева  Л.К.,  Созиева  З.И.  Туристический  кластер  региона:  проблемы  и  перспективы2.
создания // Региональная экономика: теория и практика. 2009. № 22. С. 72-80.
Гуриева  Л.К.,  Созиева  З.И.  Кластерный  подход  к  развитию  туристско-рекреационного3.
комплекса региона. Владикавказ, 2011.
Gurieva L.K., Dzhioev A.V. Sustainable development of the russian economy // Научный альманах4.
стран Причерноморья. 2016. № 2 (6). С. 5-8.
Ten Y.P.,  Gudakov V.V.  Symbols  of  the  regional  culture  of  the  North Caucasus  //  Научный5.
альманах стран Причерноморья. 2015. № 2. http://science-almanac.ru

Финансовый  университет  при  Правительстве  РФ  (Владикавказский  филиал),
г.  Владикавказ,  Россия
Ростовский государственный экономический университет (РИНХ), г. Ростов-на-
Дону, Россия


